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Årsmelding 2015 for Surnadal Idrettslag 

 

Hovedstyret: 
Leder: Ola Mogstad 
Nestleder: Vidar Ulvestad 
Styremedlemmer: Svein O. Dalen 

Stian Faksnes, gruppeleder Handball 
Erling Fiske, gruppeleder Fotball 
Ellbjørg Haugen Larsen, gruppeleder Langrenn 
Arne Øie, gruppeleder Alpint 
 Einar Bergheim, gruppeleder Allidrett  

  

Daglig leder Øystein Hjelle Bondhus møter på styremøtene og er sekretær for styret. 

 

Dette er styrets sammensetning pr. 31.12.15.    
 
Gruppestyrene framgår av deres årsmeldinger. 
 
Representasjon. 
Ella Bolme som representerer SIL, er leder i Surnadal idrettsråd. Flere av hovedstyrets 
medlemmer har møtt når idrettsrådet har arrangert medlemsmøter og årsmøte.  
Styrets leder er medlem i styret for Surnadal alpinsenter AS. 
 
Arbeidet i styret.  
Det er holdt åtte (8) styremøter og behandlet 48 saker. Av de viktigste sakene kan nevnes: 
 

• Arbeid med ny organisasjonsplan for Surnadal IL 
• Oppfølging av årsmøtesaker 
• Nytt flerbruksbygg ved Surnadal alpinsenter 
• Vurdering av behovet for ekstern revisor 
• Fordeling av hall-, bane- og gymsaltider 
• Fordeling av grasrotmidler, LAM og kulturmidler 
• Utmelding av Surnadal IL frå Norges Triatlonforbund 

 
Organisasjon. 
Det var ingen organisasjonsmessige endringer i Surnadal Idrettslag i 2015. 
 
Medlemmer. 
I og med at tidspunktet for innrapportering til Idrettsregistreringen fra og med 2016 er endret 
fra 31.1. til 31.3., er det per 26.2. ikke rapportert inn nøyaktig medlemstall for året 2015. Med 
grunnlag i både bokførte medlemsinntekter og foreløpige data fra medlemssytemet 
KlubbAdmin ser det dessverre ut til å bli en nedgang i antall medlemmer fra 2014 (1117). 
 
Dette kan forklares blant annet med at det har vært foretatt en omfattende opprydning i 
medlemslistene. Styret mener at idrettslaget fortsatt har et stort forbedringspotensial på dette 
området, og arbeidet med å få på plass gode rutiner må derfor fortsette. Spesielt gjelder 
dette fokus på rekruttering av nye medlemmer, samt oppfølging av betalingen hos våre 
mange aktive utøvere. 
 



Økonomi 
Drifta for Surnadal IL i 2015 viser regnskapsmessig årsresultat på kr. 451.295,30.  
Lagets totale bankinnskudd er 2.474.451 kr. Det er stor trygghet for laget å ha en trygg 
økonomi. For detaljer vises til regnskapet. SIL har også i 2015 hatt aksjer i Idrettsvekst AS, 
som ble vedtatt avviklet i løpet av året. I denne sammenheng vil SIL få utbetalt resterende 
egenkapital idrettslaget har til gode. 
 
Når det gjelder intern fordeling av tilskudd ble kulturmidler, LAM og grasrotandel mottatt i 
2015 utbetalt til gruppene i løpet av 2015. Det er tidligere vedtatt at 1/3 av mottatte 
kulturmidler, LAM og grasrotandel skal bli igjen i hovedlaget, men etter årsmøtevedtak i 2014 
skal hele LAM-potten fordeles til aktivitet i gruppene. For å kompensere for dette ble 2/3 av 
2015-grasrotmidlene holdt igjen i hovedstyret. 
 
I tillegg til de fordelte midlene ovenfor, har hovedlaget i løpet av året betalt ut det som stod 
igjen av midler som ble mottatt i 2014, men ikke utbetalt samme år. Dette gjelder 
momskompensasjon og grasrotandel.  
 
Per 31.12.2015 er momskompensasjon, som kom sent i desember 2015, det eneste mottatte 
tilskuddet som ikke er fordelt ut til gruppene. 
 
Anlegg 
På ekstraordinært årsmøte i idrettslaget 16.11.2015 ble det vedtatt at SIL skal bygge nytt 
flerbruksbygg ved Surnadal Alpinsenter. I 2015 fikk også langrennsgruppa, etter flere års 
ventetid, endelig tildelt spillemidler for smørehallen ved Nordmarka Idrettssenter.  
 
De årlige dugnadene for å holde anleggene vedlike ble gjennomført.  
 
Sportslig aktivitet 
Gruppenes årsmeldinger gir en fullstendig oversikt over idrettsaktiviteten i 2015, og det er 
derfor unødvendig å gjenta dette her.  
 
I 2015 arrangerte Surnadal IL, ved langrennsgruppa, 2015 IPC Nordic Skiing World Cup på 
Nordmarka. Verdenscup-arrangementet ble en kjempesuksess, med strålende både sol og 
løyper, masse publikum og utallige timer dugnadsinnsats fra ivrige frivillige. Arrangementet, 
som varte fra 16.-22. mars, var ett av bare fire verdenscuparrangementer for syns- og 
bevegelseshemmede sesongen 2014/15, og SIL var arrangør for både langrenn og 
skiskyting. 
 

Takk til alle idrettsvenner for innsats og glød! 

 

Surnadal, 31. desember 2015. 

3. mars 2016 

 

Ola Mogstad      Vidar Ulvestad   Svein O. Dalen    Stian Faksnes    Erling Fiske 
 

 

Ellbjørg Haugen Larsen        Einar Bergheim  Arne Øie 
 



Årsmelding for Surnadal IL Fotball 2015 

 

STYRET 2015 

Leder:     Erling Fiske 
Nestleder:    Ivar Næss     
Styremedlem (anlegg):  Håvard Stensønes 
Styremedlem (BUA):  Annett Ranes 
Styremedlem (arrangement): Kirsten Jordet 
Styremedlem (sportslig):  Olav Smevoll 
Styremedlem (dame):  Asbjørn Ove Saltrø 
Styremedlem (herre):  Dan Blekken 

 

ADMINISTRASJON 

Det ble holdt 10 styremøter i 2015, i tillegg til årsmøtet 15.12. I løpet av de avholdte 
styremøtene ble 60 saker behandlet. Det har også vært utstrakt kontakt utenom 
styremøtene, både via e-post, telefon- og møtevirksomhet, hvor deler av styret har deltatt 
jevnlig. Erling Fiske, Annett Ranes, Dan Blekken og Øystein Hjelle Bondhus var 
fotballgruppas representanter på Nordmøre og Romsdal Fotballkrets sitt kretsting 
månedsskiftet februar/mars. Erling Fiske og Øystein Hjelle Bondhus deltok også på 
Kvalitetsklubb-samling i regi av fotballkretsen i februar. Vi har vært representert på alle 
NORO-samlinger. 

Styret og daglig leder har gjennom året jobbet hardt for å få på plass et godt samarbeidsmiljø 
med naboklubbene våre, og vi har sesongen 2015 hatt positive, formelle samarbeid med 
både Rindal IL, IL Søya, Todalen IL, Kvass/Ulvungen FK, Øvre Surnadal IL, Bøfjord IL og 
Bæverfjord IL. I tillegg har vi samarbeidet med Halsa IL gjennom BankAkademiet. 

På kretstinget ble klubben tildelt Nordmøre og Romsdal Fotballkrets’ pris «Årets Fair Play-
klubb». Klubben ble også godkjent som NFF Kvalitetsklubb nivå 1. 

Sentrale saker som har vært behandlet er: 

1. Hall/undervarme 
2. Trenerkoordinator 
3. Samarbeid med naboklubber 
4. Oppgradering av klubbhus/anlegg 
5. Lotteri/arrangement 
6. Profilering/uniformering 
7. Samlinger for sponsorer/frivillige/naboklubber 

 
 

ØKONOMI 
 
Regnskapet for 2015 viser et overskudd på kr. 11.454,-, og en omsetning på kr. 3.148.757,-. 
Dette er en økning på kr. 506.862,- fra 2014. 

Inntektene til fotballgruppa kommer i hovedsak fra: 

1 Sponsorinntekter 
2 Utleie av klubbhus 
3 Arenareklame/annonser i kampprogram 



4 Billotteri 
5 Deltakeravgift 
6 Offentlige tilskudd 
7 Arrangement (hjemmekamper, kiosksalg, cuper) 
8 Salg doruller 

 
Utgiftene går i hovedsak til:  

1 Drift og vedlikehold av anlegg og klubbhus 
2 Innkjøp av nødvendig utstyr til alle lag 
3 Bussleie/ferjekort 
4 Dommerhonorar 
5 Godtgjørelse til trenere, lønn daglig leder 
6 Påmeldingsavgift cuper 
7 Nedbetaling av klubbhusgjeld, og lån etter kunstgrasselskapet 

 

SPORTSLIG 
 
Vi har i 2015 hatt 18 rene SIL-lag påmeldt i seriespill (15 i 2014), i tillegg til Rindal/Surnadal 
G19 i Trøndelag fotballkrets. Seks-, sju- og åtteåringene har, selv om de ikke har deltatt i 
seriespill, vært aktive gjennom året, og sju- og åtteåringene har deltatt i blant annet cuper og 
våre egne knøtteturneringer.  Totalt har vi i 2015 hatt 336 aktive, en oppgang fra 257 i 2014 
og 237 i 2013. Fordelingen mellom laga er slik: 

 

LAG ANTALL AKTIVE LAG ANTALL AKTIVE 

Oldboys 20  
H4 25 D3 17 (+3 fra Søya) 
H6 22  
G19 14  
G16 24 J16 10 
G14 18 J14 12 
G12 12 J12 14 
G11 21 J11 13 
G10 10 J10 14 
G9 20    
G8 18 J8 13 
G/J7 22 
G/J 6 17 

 
- Herrer 4. divisjon blir neste år Herrer 3. divisjon, etter at laget avsluttet sesongen med 13 
strake seiere og vant serien, ni poeng foran Sunndal og 12 poeng foran Averøykameratene.  

- Herrer 4. divisjon kom i tillegg til 1. runde i NM, for andre år på rad. Her tapte vi 0-5 for 
Kristiansund BK fra nest øverste nivå. 

- Vi etablerte to nye seniorlag: et damelag i 3. divisjon i samarbeid med Søya/Todalen og et 
herrelag i 6. divisjon. 

- G16-laget vårt vant 1. divisjon og ble dermed kretsmestere. 

- Med totalt 97 ferdighetsmerker tok SIL klart flest merker i kretsen i 2015. 



- Vi deltok med rekordmange åtte lag under Norway Cup: G19 1 og 2 (Surnadal/Rindal), 
G16, G16 7er, G14, J19 7er, J16 7er, J13 9er. Av disse kom fem lag til A-sluttspill: G19 1, 
G16, J19 7er, J16 7er og J13 9er.  

J19 7er tok til slutt en glimrende fjerdeplass, etter å ha tapt bronsefinalen. J16 7er og J13 9er 
kom helt til kvartfinale, der de tapte mot Egersund og Ballerup-Skovlunde, laget som vant 
hele J13 9er-klassen. G19 1 og G16 røk begge ut i 1/8-finalen, mot henholdsvis Holmlia og 
Heming.  
   
REPRESENTASJON AV SPILLERE:   

G99/00 Kretslag:  Tor Inge Polden. 
G00 Fylkeslag:   Tor Inge Polden, Arnstein Aasbø. 
G2000 Kretslag:  Tor Inge Polden, Martin Aakvik, Arnstein Aasbø, Torstein 
Snekvik. 
KBK U16 ATEA Cup:  Tor Inge Polden, Martin Aakvik, Ingebrigt Løfaldli, Geir Bævre. 
KBK U15 (Bylag):  Tor Inge Polden, Martin Aakvik, Erik Andersen, Sindre Fiske, 
Torstein Snekvik, Robin Brøske, Sindre Hyldbakk Kvande. 
KBK U14 (NEAS):  Kristoffer Bersaas, Ruben Lysø. 
KBK U13 (NEAS):  Lars Gjøra, Vegard Snekvik. 
KBK U12 (NEAS):  Viljar Kvande, Jonas Jordet Bergem. 

J2000 Krets:   Ane Mogstad, Malin Einmo, Alice Naustbakk. 
J2001 Bylag Kr.sund:  Thea Holten, Hanne Fugelsøy (f. 2002). 
J2002 Krets:   Ine Fiske, Hanne Fugelsøy. 
J2002 kartl. Krets:  Ida Ranes, Hanne Fugelsøy, Marte Strand, Ine Fiske, Oda 
Sæter Heggset, Gunn Mari Våbenø. 

   

ARRANGEMENT 
 
I 2015 har vi for første gang arrangert en ren jente-cup «Dråkong-cup» for jenter i alderen 7-
14 år. 22 lag var påmeldt og dagen ble en stor suksess. I forbindelse med oppstart av cupen 
fikk vi sponset fotball til alle deltakerne fra Intersport, samt at klubben kjøpte inn t-skjorter til 
alle. Påmeldte lag kom fra egen kommune, nabokommuner og klubber fra Kristiansund. Det 
vil arbeides for at denne cupen blir et årlig arrangement fremover.      

I begynnelsen av september gjentok vi suksessen fra tidligere år med salg av dorullsekker, 
og siden leverandøren har satt opp prisen fra 2013 og 2014 kjøpte vi noe mindre enn disse 
to årene, og valgte heller å selge ut de sekkene vi har hatt på lager på Syltøran. 

Vi videreførte ordningen med «Gullkort» fra i fjor. I realiteten er dette sesongkort på Syltøran 
inkludert kaffe og vafler på kamper der dette serveres. Det ble i år solgt noen flere enn i fjor 
(23 i 2015 mot 18 i 2014) Gullkort-konseptet er planlagt videreutviklet i 2016. 

Knøtteturnering i samarbeid med naboklubbene våre var ny i 2014 og videreført i 2015. Det 
ble arrangert en på våren (25. mai) og en på høsten (20. september).  
Tidligere nevnte «Dråkong-cup» ble arrangert lørdag 13. juni og den sedvanlige SILregn-
cupen dagen etter. Også videre vil vi satse på å arrangere dette som en cup-helg.  
BUAcup for de yngste ble gjennomført 25. oktober og for de eldste 31.oktober. Til sistnevnte 
inviterte vi også vår naboer i IL Søya, som deltok med deltakere. 
 
Vi arrangerte årsfest for fotballgruppa lørdag 14. november, og Romjulscup 28. desember. 
Årsfesten ble en suksess, med en dobling av antall deltakere fra 2014 (fra ca. 45 til ca. 90). 
Påmeldingen til Romjulscupen ble full (20 lag) i løpet av tre dager, så her kan det vurderes å 
videreutvikle konseptet neste år. 



BankAkademiet Fotballskule 
I tillegg arrangerte vi BankAkademiet Fotballskule 2015 23.-26. juni. Dette var en fotballskole 
med to fotballøkter hver dag, og med 71 deltakere i alderen 7-14 år ble det en 
kjempesuksess. Espen Fougli Vraalsen hadde ansvaret for det sportslige opplegget, Øystein 
Hjelle Bondhus for innkjøp og det administrative, med god hjelp fra styremedlem Kirsten 
Jordet. Instruktørene på fotballskolen var spillere fra klubbens A-, G19- og G16-lag. 

Skuletreff ved Øye skule 
Tidligere år har vi blitt spurt om å komme og snakke litt om fotballgruppa, Fair Play og våre 
verdier i forbindelse med skuletreffet arrangert av FAU ved Øye skule. Samtidig bruker 
representanter fra A-laget spille fotball med ungene. I år var skuletreffet lagt til idrettshallen, 
og vi tok selv kontakt for å høre om vi kunne bidra. I år var det dessverre ikke plass i 
programmet til at vi fikk informert om verdier og aktiviteter, men representanter fra A-laget 
møtte opp til avtalt tid for å spille fotball med ungene etter programmet. Programmet dro 
imidlertid veldig ut, og etter å ha stått ute i regnet i en time uten å verken bli tatt imot eller fått 
beskjed om forsinkelsene, måtte spillerne dra videre på A-trening. Forhåpentligvis får vi igjen 
bidratt under skuletreffet i 2016.  
 
Fotball med flyktningene 
Som en del av det vi ser på som idrettslaget og fotballgruppa sitt samfunnsoppdrag, har vi i 
år videreført fotballtilbudet for flyktningene som har kommet til kommunen vår. Øystein Hjelle 
Bondhus satt i referansegruppen til det interkommunale bolyst-prosjektet «Sjekk Nordmøre – 
med fokus på vertskap og integrering» til prosjektperioden gikk ut i høst, og ble deretter med 
i Voksenopplæring- og integrerings-enhetens egen referansegruppa.  
 
SIL Fotball har hjulpet flyktningene med hall- og banetider, og spillere og daglig leder fra SIL 
har deltatt på treningene, der det normalt er 15-20 spillere. Sju flyktninger fra Somalia spilte i 
2015 seriekamper for SILs 6. divisjonslag for herrer, og rundt like mange til, fra Somalia og 
Eritrea, har vært med på enten treningskamper eller treninger. Spillerne har fått verdifulle 
relasjoner og nyttig språkpraksis gjennom fotballen, og også i år samlet flere av flyktningene 
seg bak Surnadal ILs fane i 17. mai-toget.  
 
 
Besøk fra og til KBK 
29. juni kom Kristiansund BK til Surnadal og arrangerte Sparebank 1 Nordvest Fotballskole 
for våre spillere i alderen 7-16 år. Hele 113 spillere var påmeldt til gratisskolen, der KBKs 
trenerteam og spillere var instruktører. Etter økta ble det, som en del av opplegget, servert 
kveldsmat i klubbhuset, til stor glede for både surnadalinger og kristiansundere. 
 
25. oktober var det vår til å besøke KBK, da vi hadde «klubbkamp» under KBK-Hønefoss. Vi 
stilte med maskoter, ballgutter/-jenter og loddselgere, og daglig leder fikk presentere klubben 
for KBKs samarbeidspartnere. Inntekte fra loddsalget fikk SIL Fotball beholde selv. 
Interessen blant spillerne var stor, og vi endte opp med en stappfull storbuss og to privatbiler. 
SIL-delegasjonen på 55 ble godt lagt merke til i Kristiansund, og stadion ble farget enda mer 
blå enn den er til vanlig. Etterpå vanket det gode ord fra arrangørklubben, og forholdet 
mellom KBK og Surnadal IL virker å bli bedre og tettere for hvert år som går. 
 
Bacalao-samlinger 
I løpet av året gjennomførte vi to samlinger i forkant av A-kamper på Syltøran. Den første var 
med ansatte fra generalsponsor Surnadal Sparebank før cupkvaliken mot Sunndal, den 
andre var i forkant av 1. runde-kampen i cupen mot Kristiansund BK. 
 
Vi inviterte på bacalao, og fortalte om våre planer for videre klubbutvikling. KBK var 
representert ved blant annet daglig leder Kjetil Thorsen, og begge lags trenere, Webjørn 
Holten og Christian Michelsen, fortalte om sine tanker rundt oppgjøret. 



 
Vi skulle ha «Egen hjemmekamp», som det er kalt i sponsoravtalene, med Svorka i forkant 
av kampen mot Midsund under Norsk Laksefestival. Dessverre ble kampen utsatt, og det 
passet ikke for Svorka å ha samling ved ny dato. Også da hovedsponsor Amfi skulle ha 
bacalaosamling i forbindelse med damelagets kamp mot CFK 2/KFK trakk motstanderlaget 
seg, og dermed ble det dessverre med to samlinger i 2015. Konseptet viser seg imidlertid å 
fungere godt hver gang vi gjennomfører det. 
 
Vi har sett stor nytte i slike samlinger, og det har vist seg å være viktige fora for innspill og 
diskusjoner for fotballgruppas videre utvikling. 
 

BUA 

BUA-styret har i 2015 bestått av følgende personer:  
Annett Ranes (leder) 
Liv Marit Polden 
Anne Lise With Vullum 
Råg Schei 
Eskil Sørvik (Innkjøpsansvarlig) 
 
Disse har stått for gjennomføring av Dråkong-cup, SILregncup, BUAcup og 
knøtteturneringene med naboklubbene 

 
ANLEGG OG KLUBBHUS 

Syltørans Venner har også i 2015 gjort en uvurderlig innsats for å vedlikeholde anlegget. 
Gruppa er utvida med flere personer og det har vært veldig godt oppmøte blant 
dugnadsgjengen. Entreprenøren som vedlikeholdt anlegget sa opp avtalen på juni. Etter 
dette har all merking, gjødsling, klipping av baner og sideareal og børsting av 
kunstgressbane vært gjort på dugnad. Det er kjøpt ny traktor, sitteklipper og gjødselspreder. 
Det er etablert ei gruppe på 3 personer som har hatt ansvar for "traktorarbeid". Dette blir 
utvida til 4 personer i 2016.  
 
Det har vært 2 innbrudd i det gamle klubbhuset i tillegg 2 innbrudd i garasjen. Fra klubbhuset 
har det ikke vært stjålet noe, mens det fra garasjen er stjålet bensin. Etter at garasjen fikk 
solid lås har det ikke vært innbrudd. Det har vært bilkjøring både på bane 2 og sør for bane 
1. Heldigvis uten for store skader på gressmatta. Dette nødvendiggjør at området blir 
avstengt med bom så en ikke risikerer at anlegga blir ødelagt.  

Gressvedlikehold 
Det var en del isbrann på bane 1 i tillegg til generelt dårlig vekst i vårsesongen. Det var også 
dårlig vekst på bane 2. Det ble tatt jordprøver av bane 1 på juni. Det ble deretter laga en 
enkel gjødselplan som er fulgt i løpet av sesongen. Banene ble stengt etter hjemmekampen 
27.6.  Det ble gjennomført direktesåing på begge banene første uka i juli. Det ble da sådd ca 
70 kg gressfrø. Banene ble stengt til første uka på august. Dette viste seg å gi godt resultat 
med fine baneforhold på høstesesongen. Banen fikk ei vesentlig tettere gressmatte som har 
tålt hardere bruk, og det ble få sår i gressmatta. For 2016 vil det vurderes å gjennomføre 
direktesåing på nytt. Mulig det blir gjort på våren, men dette avhenger av temperatur. En vil 
få best effekt når jordtemperaturen er høy, derfor mulig det blir til samme tid som i 2015. For 
å oppnå god drenering og gode vekstforhold er det planlagt å kjøpe inn noe nødvendig utstyr 
for 2016. Det er planlagt innkjøp av vertikalskjærer og sanddresseutstyr til bruk sammen med 
traktoren.  



Kunstgressvedlikehold 
Kunstgresset på Amfi Park ble på mai renset og etterfylt med 18 tonn gummigranulat. Dette 
ble utført av Unisport. Prosjektet var et samarbeid med Surnadal kommune som fikk utført 
tilsvarende jobb på Øye stadion.  

Lydanlegg 
Det ble kjøpt inn nytt lydanlegg. Anlegget består av to aktive høyttalere med stativ, et enkelt 
miksebord og mikrofon. Det er også skaffet veggoppheng som skal monteres på klubbhuset 
mot bane 1. Anlegget gir god lyd og er fleksibelt i bruk. Det kan brukes både på amfi park og 
gressbanene, i tillegg til at det kan brukes i klubbhuset ved arrangement der. 

 

Noen av oppgavene utført av Syltørans venner i 2015: 

Klubbhus: 

 Renovering av toalett/vaskerom i gammel del av klubbhus med flis på vegger og golv 
og delvis nytt utstyr. Montering av 25 m brannslange på vegg i samme rom. 

 Montering av tappekran i alle dusjrom for tilgang til tappevann og spyling. Montert 
utvendig tappekran på gammel del av klubbhus for tilgang til å fylle på drikkeflasker. 

 Skifting av sikkerhetsventil til v.v.beredere i teknisk rom etter oversvømmelse. 
 Rensking av dusjbatteri i alle dusjrom. 
 Rydding av lager og arkivrom og montering av veggreoler. 
 Diverse innvendig vedlikehold – justering av dørblad, skifting av filter i 

ventilasjonsanlegg o.l. 
 Snekkering av blomsterkasser og planting av blomster i klubbens farger (blått og 

hvitt). 
 Rydding av løvskog mot vest til grense verneområde. 

Garasje og utstyrshus: 

 Skifting av bordkledning mot nord og montering av nye porter i garasje. 
 Lagt el-kabel i jord fram til garasje samt montering av taklys og kontakter. 
 Montert utekrane, vann tas fra kum for vanningsanlegg. 
 Demontering av eternitttak på utstyrshus etter lekkasje (har holdt i 50 år) 
 Lekting og montering av ståltak med takrenner 
 Rydding og flytting av utstyr og verktøy i utstyrshus 

o Utstyr relatert til bygg – til teknisk rom 
o  Utstyr relatert til baner – til garasje 

 Legging av el-kabel i jord fram til Amfi Park 

Amfi Park og grasbaner 

 Reklamegjerde mot øst er heva slik at reklameskilt vises bedre og de kommer opp fra 
graset 

 Sprøyta mot ugras ved reklameskilt, tribune og klubbhus 
 Klargjøring av baner og områder før og etter sesong, reparert nett i mål, rydda søppel 

osv. 
 Midlertidig kioskbu ble plassert i hjørnet på parkeringsplassen, i tillegg til at det ble 

plassert ut bord/benker ved kiosken. Klubben fikk bua gratis, den var tidligere 
blomsterbu ved Coop Mega. 

For 2016 er følgende planlagt: 
- Oppgradering av klubbhus innvendig, maling osv. 
- Innkjøp av nye 7-ermål til å erstatte de tunge stålmåla på bane 2. 
- Sette opp ballnett ved kunstgress i retning MøreTre. 



- Jevne ut grøntanlegg slik at det meste kan klippes med sitteklipperen. 
- Reparere inngangsbom 
- Innkjøp av harv og dresseutstyr (strør sand) for å vedlikeholde gressbanene 
- montering av port ved garasje 
- opparbeide veiadkomst til garasje 
Våre baner er gressbanene Syltøran 1 og 2 og Amfi Park kunstgressbane. I tillegg har vi i 
løpet av året startet en prosess der målet er å gi oss bedre treningsforhold på vinterstid. 

 

 

Erling Fiske    Olav Smevoll    Håvard Stensønes 
 
Kirsten Jordet    Ivar Næss    Annett Ranes 

Dan Blekken    Asbjørn Ove Saltrø 

 
 

Øystein Hjelle Bondhus, daglig leder 

Surnadal, 10.12.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmelding for Surnadal IL, Håndball 

Styret  2015: 
Leder: Stian Faksnes 
Nestleder: Per Egil Fiske 
Sekretær: Ingunn Mikkelsen 
Økonom: Merete Mogstad 
Sportslig leder: Tonje Larsen Faksnes 
Materialforvalter: Kristin Jensen Ranes  
 
 
ADMINISTRASJON 
 
 
ØKONOMI 
Vi mener gruppas økonomi er god. 
Se eget rekneskap. 
 
ARRANGEMENT 
 
I januar arrangerte håndballgruppa minicup for 6-8 åringer 
Lag fra Aure, Halsa, Rindal og Meldal deltok 
I begynelsen av august arrangerte vi for andre året en uhøytidlig cup for seniorer til inntekt 
for en god lokal sak/forening, i 2015 samlet vi inn nesten 45000kr til Pårørendeforeninga for 
Surnadal Sjukeheim. 
 
 
SPORTSLIG AKTIVITET  
 
Sesongen 14/15 deltok håndballen med J10, J12, J14, J14 2, J16 og G12 i seriespill. 
Damelag ble trukket før sereistart grunnet for få spillere, det samme var tilfelle med vårt G10 
og G12 lag. 
 
I god tradisjon avsluttet håndballgruppa sesongen med fellescup for alle aldersbestemte lag i 
slutten av april, denne gang på Steinkjer. 
 
Til sesongstart 15/16 meldte vi på J10, J11, J12, J14,J16, D4 og G10 
 
SPORTSLIGE RESULTAT 
 
   
ANLEGG 
Håndballen bruker Surnadal idrettshall som er en kommunal hall. 
 
 
  
16.2.2016 
Stian Faksnes 
Leder Surnadal IL, Håndball 
 
 
 
 

 



Årsmelding for Surnadal IL Langrenn 2015 

 
Styret 2015: 
Ellbjørg Haugen Larsen – styreleder 
Arne Berset – nestleder 
Bjørn Sæterbø – anlegg 
Iren Moen – arrangement 
John Bjarne Gujord – økonomi 
Grethe Nordvik - sekretær 
 
 
ADMINISTRASJON 
Administrasjon består av styret, og administrative oppgaver utføres i fellesskap. 
 
 
ØKONOMI 
Hittil i år viser regnskapet et overskudd på kr. 249.823. Hittil i fjor var det et overskudd på kr. 
111.824. Driftsinntektene hittil i år er på kr. 1.359.825. Hittil i fjor var de på kr. 656.897. 
Driftskostnadene er på kr. 1.109.063. I fjor var de på kr. 545.171. Det er budsjettert med et 
underskudd på kr. 50.000 for hele 2015. Økt omsetning / resultat forklares hovedsakelig med 
ekstraordinært arrangement IPC. Surnadal IL Langrenn har god likviditet. 
 
 
ARRANGEMENT 
Sonerenn: 24. februar 
54 deltakere. De minste gikk en runde på ca. 500 m inne på stadion. Resten gikk ca. 1,2 km 
klassisk sprint. Dette for at de som skulle på Hovedlandsrenn også skulle kunne delta. Alle 
gikk med brikker, dette for å teste systemet før IPC. 

Nordmarkløpet: 1. mars 
Ble arrangert av Rindal IL.  

Barn i løypa 2015 
Ca. 160 deltagere over åtte kvelder.  

Avslutning Barn i Løypa: søndag 15. mars 
Ca. 500 m klassisk/fristil. Barn i Løypa-komiteen organiserte og gjennomførte avslutninga i 
sin helhet. Dette var dagen før IPC offisielt ble åpnet, så det var mye folk på Marka, og god 
stemning. Strålende vær og fine forhold. 

IPC World Cup avslutning: 16. – 22. mars 
16. mars: Offisiell trening. Fint vær og fine forhold. 
17. mars: Langrenn: strålende vær, kjempefine forhold og mye publikum. 
18. mars: Skiskyting: mye publikum og fint vær. 
19. mars: Offisiell trening: regn og vind.  
20. mars: Skiskyting: fint vær og mye publikum. God stemning på stadion. 
21: mars: Langrenn: fint vær. 
22. mars: Skiskyting: fint vær. 
Arrangementet ble en ubetinget suksess og vi får stadig spørsmål om å søke om å arrangere 
igjen…!! 
 
Nordmarkrunden: 29. mars (Palmesøndag) 
28 løpere stilte til start i turrennklassen. Stor økning fra i fjor  
I underkant av 80 løpere gikk i trimklassen.  



Fine løyper og ok vær. Noen byger innimellom, men god temperatur.  
Ok gjennomført arrangement. 

Klubbmesterskap: 9. april 
Fri fellesstart. Det ble oppkjørt en runde på ca. 1100m, der løperne gikk 1-4 runder etter 
alder. 18 løpere deltok i rennet.  

Dugnad: 23. - 25. juni - Coop Extra  
Her ble alt ledig mannskap innkalt til dugnad. Ca. 20 stk. møtte den første dagen. Da ble det 
pakket 1000 poser med ulike vareprøver. Neste dag møtte ca. ti stk., og posene ble levert til 
husstander rundt om i nedre Surnadal. I tillegg var det fem damer som delte ut kaffe og kaker 
til kundene i butikken på åpningsdagen, 25. juni. Her ble det altså lagt ned mange 
dugnadstimer! For jobben mottok vi 10.000 kr.  

Dugnad: 28. november - julegrantenning Amfi  
Her var alle løpere i ungdomsskolealder satt opp som mannskap. Nesten alle hadde 
mulighet til å stille, og jobben ble som vanlig godt gjennomført.  For jobben mottok vi 5.000 
kr. 
 

SPORTSLIG  
Langrennsgruppa har hatt stor aktivitet gjennom stort sett hele året. Pause i deler av april og 
i mai, men allerede i juni startet vi opp med fellestreninger for den eldste gruppa. Flere av 
løperne som går skigymnas i Meråker deltok som trenere gjennom hele sommeren. 

Gjennom høsten og vinteren har vi to fellestreninger i uka for de eldste og en trening i uka for 
de yngste. Til sammen har vi nå rundt 35 løpere. I den yngste gruppa er det mange løpere 
på innetreningene, men mange ramler av når vi starter opp ute. Samtidig har vi og en 
utfordring med å rekruttere flere jenter. 

Trenere dette året har vært John Øye og Jørgen Brekke for de yngste, Ingvild Bye Fugelsøy 
for mellomgruppa og Tore Sannes og Eva Sæterbø har hatt ansvaret for de eldste.  

Vi har hatt to fellessamlinger i løpet av høsten 2015. I oktober hadde vi helgesamling på 
Nordmarka, der løperne fra Meråker bidro som trenere. Positivt tiltak og stor idrettsglede 
gjennom hele helga. I slutten av november hadde vi vår årlige snøsamling i Bruksavallarna, 
fra torsdag til søndag. Flotte snøforhold og en fin start på skisesongen.  

Høsten 2015 ble det nedsatt et sportslig utvalg bestående av styreleder, trenere og lagledere 
for de forskjellige årsklasser. Utvalget har foreløpig kun hatt ett møte, form og innhold i 
utvalget er ennå på «tankestadiet». 
 
 
Resultater 2015/2016 (1.5.14 – 30.4.15) 
 
Midt-Norsk rulleskicup 
Alise Einmo vant sammenlagt K 17 år i rulleskicupen.  
 
KM sprint Klæbu 
Jonas Aasbø (M 18 år) sølv, Ida Mogstad (K 19/20 år) bronse og Kristoffer Berset (G 16 år) 
bronse. 
 
KM langdistanse Rissa (Jervskogen) 
KM gull Malin Einmo (J 15 år), sølv til Ragnhild Mogstad (J 16 år) og Kristoffer Berset (G 16 
år), bronse til Jonas Aasbø (M 18 år). 
 
KM sprintstafett Rindal 



KM gull til Martin Lundemo Aakvik og Kristoffer Berset (G 15-16 år). KM gull til Jøri Vatten og 
Hanne Fugelsøy (J 13-14 år). KM gull til Ida Mogstad og Ragnhild Mogstad (junior). KM 
bronse til Ane Mogstad og Malin Einmo (J 15-16 år).  
 
KM stafett/Strindheimstafetten 
Bronse til Stine Fiske, Hanne Fugelsøy og Jøri Vatten i J 13-14 år. 
Sølv til Ane Mogstad, Malin Einmo og Ragnhild Mogstad i J 15-16 år. 
 
Norgescup – junior 
Alise Einmo K 17 år; nr. 15 duathlon norgescupfinale i Harstad. Nr. 17 på 5 km kl. Lygna. 
Jonas Aasbø M 18 år; nr. 14 på 10 km. klassisk i Harstad. Nr. 15 på duathlon 
norgescupfinale i Harstad. 
Alise nr. 26 og Jonas nr. 33 sammenlagt i norgescupen. 
 
ST-cup sesongen 2014/2015  
Ragnhild Mogstad (J 16 år) og Kristoffer Berset (G 16 år) vant begge ST-cup renn og ble nr. 
2 sammenlagt. 
 
Midt Norsk Mesterskap Molde 
Kristoffer Berset (G 16 år) ble Midt Norsk mester på langdistansen og tok bronse på 
kortdistansen. Malin Einmo (J 15 år) gikk inn til bronsemedalje på langdistansen. 
 
Hovedlandsrennet Stokke i Vestfold 
Kristoffer Berset gikk inn til bronsemedalje på 7,5 km fri. Ragnhild Mogstad tok sølv i stafett. 
Malin Einmo og Martin Lundemo Aakvik (G 15 år) ble hhv. nr. 13 og 16 på sprinten. 
 
Ungdomsstafetten Holmenkollen 
Ragnhild Mogstad og Kristoffer Berset ble begge tatt ut til å representere Sør Trøndelag 
skikrets. 
 
Nordmarksrunden: 
Ida Mogstad og Kristoffer Berset vant hhv. dame og herreklassen. 
 
Birkebeinerrennet 
Styrkår Brørs vant M 80-84 år. 
 
Alise Einmo og Kristoffer Berset ble begge forhånds nominert til Ungdoms-OL på 
Lillehammer 2016 av Norges Skiforbund. 
 
 
Resultater 2015/2016 (1.5.15 - 31.1.16) 
 
Midt-Norsk rulleskicup 
Hedda Aasbø (J 13 år) vant sammenlagt. 
 
Norgescup junior - Steinkjer 
Kristoffer Berset (M 17 år) nr. 4 sprint klassisk og nr. 5. på 7,5 km fristil. 
Jonas Aasbø (M 19/20 år) nr. 9 sprint klassisk og nr. 19 på 10 km klassisk. 
 
KM sprint Orkdal 
Km gull til Hedda Aasbø (J 13 år) og Jøri Vatten (J 14 år). Sølv til Ane Mogstad (J 16 år) og 
bronse til Stine Fiske (J 13 år), Alise Einmo (K 18 år) og Jonas Aasbø (M 19/20 år). 
 
Sparebank 1 cupen (tre av seks renn er gjennomført)  
Klasseseire til Stine Fiske, Hedda Aasbø, Jøri Vatten og Kristoffer Berset. 



 
Av 19-20 åringene ble Jonas Aasbø av Norges Skiforbund tatt ut til å gå NM sprinten (senior) 
i Tromsø.  
 
I tillegg til de som er nevnt, er det mange som har deltatt i konkurranser og gjort det bra. Se 
forøvrig vår hjemmeside www.surnadalil.no for resultatoversikt. 
 
Midt-Norsk Mesterskap Surnadal 30 – 31 januar 2016 
Pallplasser til Stine Fiske (nr. 1 lørdag og nr. 2 søndag), Hedda Aasbø (nr. 2 lørdag), Malin 
Einmo (nr. 3 søndag).  Gode plasseringer og god innsats på alle øvrige som deltok på Midt-
Norsk Mesterskap i Surnadal.   
 
 
ANLEGG 
Utenom huggorm på besøk i teknisk rom er det følgende å berette: 

 Beitepussing av løypenett. 

 Innkjøp av scooter. 

 Dugnad i oktober der det stod litt skogrydding, vasking av hus, skifte av pærer i 
lysløype og noen småting på programmet. (Vart ikke gjort mer da det var relativt 
dårlig oppmøte.) 

 Noen el-feil utbedra etter el-inspeksjon pluss montering av tre utelys på smørehall.  
(Det siste vart utført 21.01,2016). 

 Det er satt opp reol i en av smørebåsene i underetasje i smørehall for lagring av 
utstyr 

 Strøm i underetasje smørehall 
 

Generelt er anlegget i god forfatning. 
Planer i framtida er å legge om lysløypa, skifte til LED lys. Det må og vurderes om det skal 
investeres i et enkelt snøkanonanlegg. Innen noen få år må også tråkkemaskina skiftes ut. 
 
  
Surnadal, 5. februar 2016 
Leder for Surnadal IL Langrenn 
Ellbjørg Haugen Larsen (sign.) 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.surnadalil.no/


 

 

 

 



Årsmelding for Barneidretten 

STYRET 2015 

Styreleder: John Ingebrigt Gjerstad 

Styremedlem/arrangementansvarlig: Hanne Haltli 

Styremedlem/arrangementsansvarlig: Konny Helen Haltli 

Økonomiansvarlig: Halvard Fjeldvær 

Sekretær: Kjersti Sponås 

 

ADMINISTRASJON 

Styret har møttes regelmessig gjennom året. 

 

ØKONOMI 

Regnskap for 2015 er ikke mottatt så informasjon om økonomi vil bli ettersendt. 

 

ARRANGEMENT 

Minimaraton: 

Barneidretten har bidratt med frivillige hjelpere på stasjonene for mat, drikke og oppgaver. 

 

SPORTSLIG AKTIVITET  

Barneidretten har arrangert «Åpen hall» 4 ganger og «Ut på tur» 4 ganger i 2015. 

 

SPORTSLIGE RESULTAT 

- 

ANLEGG 

- 

Maja Sundeen 

Styreleder for Barneidretten. 

 



Årsmelding for SIL Bueskyting 

Mangler per 10.3.16. Dokumentet oppdateres med bueskytternes årsmelding så fort 

den er klar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmelding for SIL Friidrett 

 

Styret  2015: 

Leder: Norunn Irene Næss Bolme 

Nestleder: Arnbjørn Heggset 

Sportslig ansvarlig: Einar Bergheim  

Økonomi: Hege Tøllefsen 

 

ADMINISTRASJON 

Styrets arbeid har i hovedsak bestått i å følge opp det som har vært oppstartet med 

aktiviteter på det nye anlegget. 

 

ØKONOMI 

God 

 

ARRANGEMENT 

Ingen.  

 

SPORTSLIG AKTIVITET  

Deltatt på flere store og små stevner og treningsstevner for de minste.  

 

SPORTSLIGE RESULTAT 

De har deltatt på KM innendørs og utendørs, UM innendørs og utendørs og NM for Junior, 

hvor våre utdøvere har hevdet seg godt.  

 

 

ANLEGG 

Flott anlegg som mangler utstyrsbod/utstyr!  

 

 

  

Leder SIL Friidrett 

Norunn I. Næss Bolme 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmelding for Surnadal IL innebandy  
 
Styret 2015  
Ensam leder Rickard Larsson  
 
ØKONOMI  
Det har varit lite upp och ner med ekonomi denna säsongen. Reparert och förbättrat vant 
som kostade en del, men långt ifrån vad det hade kunnat kosta om vi inte lagt ner mycket 
arbete själv. Nya kampdrakter och innebandygruppen har betalat lisenser för alla spelare 
men detta är pengar som ska tas tillbaka från varje utövare plus att alla medlemmar ska 
betala en avgift för säsongen 2015-16. Alltid vanseklig att veta vilka utgifter som tillkommer 
under en säsong när vi åter igen spelat i en ny division.  
Vi är heldig som har ett näringsliv som stöttar idrettslaget.  
 
ARRANGEMENT  
Det gjordes ett försök att anordna Svorka games (innebandy och fotboll) på sensommaren 
men vi lyckades inte med att få nog med påmeldinger för att kunna anordna detta. Tanken 
var att göra ett nytt försök men det har inte blivit något av.  
 
SPORTSLIG AKTIVITET  
Säsongen 2014-15 spelade vi i 3. div. Møre og romsdal, vi vann serien.  
Vi har endast deltagit i 2. division midt norge denna säsongen (15-16). Det är vår första 
säsong på denna nivån. Vi startade säsongen riktigt bra och chockade alla motståndare med 
vår offensiva spelstil. När vi mött alla lag så slappnade vi av lite och de andra lagen höjde sig 
extra när dem mötte oss, detta förde till en period med sämre spel från oss. Efter jul så var 
motivationen på topp igen och vi är i dag på en bra nivå.  
I dagsläget har vi endast aktivitet för vuxna. Yngsta född i 2000 och äldsta född i 1967. Det 
var planer om att starta upp med innebandy för barn men vi fick ingen tid i hallen så det blev 
lagt på is.  
 
SPORTSLIGE RESULTAT  
Vi ligger på en 4 plats i tabellen, det är totalt 7 lag med och 18 kamper på en säsong. Vi låg 
länge i topp men p.g.a. bortfall av spelare och att inte alla ställt upp när vi haft kamp så har vi 
ramlat ner på tabellen. Men vi är förnöjd med att komma mitt i tabellen med tanke på att vi är 
det enda laget som spelat två kamper på en dag vid enstaka tillfällen. I tillägg har vi varit lite 
spelare på en del kamper.  
 
Per dags dato (02.03.2016) så ligger Rickard Larsson på första plass i toppscorerligan med 
16 kamper, 26 mål, 13 pass, totalt: 39 poäng, Nyinflyttade Petter Giæver Mathisen på tredje 
plass med 14 kamper, 25 mål, 8 pass, totalt: 33 poäng. Veteran Knut Bergli ligger på 10:e 
plass med 14 kamper, 8 mål, 13 pass, totalt: 21 poäng. 
 
ØVRIGT  
Till nästa säsong så kommer jag inte att anmäla oss till seriespel om jag inte får minst 2 
personer som hjälper mig med att driva gruppen. Blir jag ensam med gruppen så blir det 
endast träningar på oss, får jag med mig någon till att hjälpa mig så blir det 3. division som 
högst. Under denna säsongen så har jag lärt mig att många spelare vill ha ett mindre seriøst 
upplägg. Jag tror att grunden till att det varit så ostabil trupp är just det att det blivit för 
seriöst, vi har dessvärre inte grundlag för att ha ett 2. divisions lag. Då är det bättre att vi 
fokuserar på att bygga upp gruppen igjen.  
 
I tillägg har jag fått nytt jobb som inneburit mycket övertid och jag vet med mig att det blir en 
del resande i jobbet i framtiden så jag kan inte vara på plats varje träning och kamp. Jag har 
också en tvååring hemma och väntar på ytterligare en liten krabat.  



Jag har knappt fått till att driva innebandygruppen denna säsongen och det är inte gøy att 
bara få gjort det som må göras, rekrytering och utveckling av gruppen har blivit nedprioritert.  
 
Men det är artigt att se att vi faktiskt bidrar med inkludering och ökad psykisk och fysisk hälsa 
i en grupp som ofta blir bortglömd. Vi är många inflyttare, många med familj (mest småbarn) 
och en del som bor i Surnadal i en kort period.  
 
Rickard Larsson  
Leder for Innebandy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmelding for Trimgruppa 2015 

 

Styret: 

Leder: Toril Storrøsæter 

Økonomi: Sivert Moen 

Sekretær: Siri Wullum 

Styremedlem: Albert Massen 

Styremedlem: Liv Rønning 

Styremedlem: Ole Johan Rudolfsen 

 

 

ADMINISTRASJON 

Trimgruppa sitt mål gjennom året har vært å få  folk i alle aldre ut på tur, både korte og lange 

turer. Dette for at folk skal bli betre kjent med forskjellige turmål i kommunen og bli inspirert til 

fysisk aktivitet. 

Dette har vi gjort gjennom markedsføring av våre turer på sosiale media, Trollheimsporten og 

aviser.  

 

ØKONOMI 

Gruppa har god økonomi og har ikkje hatt større utgiftsposter dette året. 

 

ARRANGEMENT 

Arrangement vi har hatt er: Nordmarksrunden, trimposter/turorientering, FÅ15 søndagsturen, 

skimerke og avslutningskveld for årets trimposter. 

 

SPORTSLIG AKTIVITET  

Det har vært en økende interesse for våre turer i 2015. Facebook har vært avgjørende for å 

gjøre vårt tilbud synlig for alle aldersgrupper, spesielt de yngre. 

Vi har fått gode tilbakemeldinger på varierte turmål i hele kommunen. 

 

 

 

 

 

 

  

Toril Storrøsæter 

Leder for Trimgruppa. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmelding for Volleyballgruppa 

Styret  2015: 

Ingrid Bergheim, gruppeleder, eneste som sitter i styret ved årsskiftet 15/16.  

Gunn Elin Røen satt som økonomiansvarlig tom. 26.10.15. 

 

ØKONOMI 

Gruppens utgifter går stort sett til regnskapsføring og halleie. Inntekter kommer fra 

treningskontigent. En stor utgiftspost for året 2015 var innkjøp av kortpakker, som skal 

selges til inntekt for gruppa. Disse pengene er ventet inn i løpet av våren 2016. 

 

ARRANGEMENT OG SPORTSLIG AKTIVITET 

Volleyballgruppa har kun hatt sine faste treninger dette året. 

 

 

SPORTSLIGE RESULTAT 

Spillet på treningene har blitt merkbart bedre det siste året. Spillerne løfter hverandre til å bli 

bedre. 

   

 

 

  

Ingrid Bergheim 

Leder for S.I.L. Volleyball 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


